
Jaarverslag 2023 Vereniging Buurtbelang Museumplein

Begin 2023 kreeg onze nauwe samenwerking met de BIZ MuseumQuarter verder vorm door een 
gezamenlijke subsidieaanvraag voor de regeling Integraal Maatschappelijk Initiatief (IMI).  
We claimden € 100.000 voor het opfleuren van de vijver in het MP, voor verbeterde afval-
voorzieningen en voor groenvoorziening, o.a. in de boomspiegels. Een stukje kregen we al los, los 
van dit proces (waarvan de commissiebeoordeling tot na juni moest duren), uit een ander potje, 
namelijk een paar maanden bloempotten in de vijver. Daarnaast werd in het reguliere 
begrotingsproces, dus ook los van IMI, geld losgemaakt voor het repareren van de vijver, in 2024. 
Dat was een dubbeltje op z’n kant geweest. In het voorjaar vertelde de gebiedsmakelaar nog dat 
de toekomst van de ijsbaan ongewis was, omdat het onzeker was of de vijver wel überhaupt kon 
voortbestaan (nu is het klimaat reden voor dezelfde onzekerheid), maar a propos, …. Helaas werd 
de IMI subsidie niet aan ons toegekend, omdat volgens de jury de gewenste zelfwerkzaamheid 
van de bewoners onvoldoende uit de aanvraag naar voren kwam. Moeten wij ons dat aantrekken?
 
In maart was er publiciteit over nieuwe verkeersmaatregelen tegen doorgaand autoverkeer. Ter 
hoogte van het Vondelpark zou dan een scheidslijn worden getrokken. Onder verwijzing naar de 
uitkomst van de ‘Kansenkaart’ Museumplein, pleitten wij ervoor om de knip niet bij de brug, maar 
tegenover Concertgebouw en Stedelijk te leggen. Dit idee vond weerklank bij de BIZ, en later ook 
bij de stadsdeelvoorzitter. 
 
Eind april was het al vermelde overleg met de gebiedsmakelaar, waarin we o.a. de nieuwe 
Samenwerkingsafspraak van het Stadsdeel met de Programmacommissie Evenementen MP aan 
de orde stelden. Dit jaar zijn daar voor het eerst ondernemersvertegenwoordigers opgenomen, 
aangewezen door de BIZ. Deze veranderde samenstelling had al meteen zijn sporen nagelaten, 
doordat de aanvraag van Polo Amsterdam nu voor het eerst positief advies kreeg. Daardoor 
hoefde Vink dit keer niet contrair te gaan. Nederlaag voor VBM?  
Wij vonden het voor de hand liggend dat de bewonersvertegenwoordigers door de VBM zouden 
worden voorgedragen. Later is dit na overleg met de stadsdeelvoorzitter (12/10) ook zo beslist en 
in december kon de VBM na een oproep twee kandidaten voor de vrijgekomen plaats aandragen.   
Over Evenementen gesproken: 
- het aangekondigde overleg met de gemeente en alle stakeholders over een nieuw locatieprofiel 
heeft dit jaar nog steeds niet plaatsgevonden. De verantwoordelijke, wethouder Meliani kwam niet 
verder dan een procedurebrief, waarin een tijdhorizon 2025 of zelfs 2026 werd geschetst. Het zit er 
ook niet in dat we vóór de zitting  van de RvS over het bestemmingsplan al iets kunnen zeggen 
over de verwachting dat de BP-regels voor evenementen obsoleet zullen blijken te zijn. 
- Het was redelijk rustig: Polo, 50 jaar Van Goghmuseum, Eindejaarsviering. Geen Ajax-huldiging. 
Wel veel demonstraties. Commerciële uitwassen als Haute Photographie en Art markets zijn 
afgewezen.

De enige bestuursvergadering dit jaar was op 17/4 ter voorbereiding van ons overleg met de 
gebiedsmakelaar, waarin alle in dit jaarverslag genoemde punten aan de orde kwamen. 
Overleg met de stadsdeelvoorzitter moet wachten tot 12/10, maar hij belooft beterschap en 
halfjaarlijkse frequentie in acht te nemen.
 
Rapport over juridische functie krijgt vervolg. Commissie-Zuurmond, die voorbeelden moet gaan 
evalueren, opent structureel overleg met actieve bewoners o.l.v. ondergetekende. 
Burgemeester is overstag en start experiment met onafhankelijke bezwarencommissie! 
Wij mogen er al ervaring mee opdoen bij bezwaar over WOOverzoek ‘Dubbele Petten’..
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